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Hallituksen kokous 18/2023 
Staabi ry, Tampereen yliopiston hallintotieteitä 
opiskelevien ainejärjestö 
 

Aika: 21.8. 2023 klo 17.02–18.10. 

Paikka: Pinni A3107 & Zoom. 

Paikalla: 

Riikka Yli-Rahnasto 

Aapo Johansson 

Niko Ranta 

Sani Tyynismaa 

Linda Lepistö 

Tuuli Lopmeri 

Samuel Sinisalo 

Riikka Hämäläinen 

Veera Saukkonen 

Emilia Valkeejärvi 

Leanna Sorjamäki 

Emilia Saalasti

 

 

Asiakohdat 

1. Kokouksen avaus 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden 

ääntenlaskijan valinta 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

5. Esityslistan hyväksyminen 

6. Ilmoitusasiat 

7. Talousasiat 

8. Yv-tapahtuman budjetointi 

9. AdHoc ry:n ja Fiskus ry:n 10. vuosijuhlat 

10. Ansiomerkkien ja väistyvän hallituksen merkkien budjetointi 

11. Blebeijit ry:n yhteistyösopimus 

12. Muut esille tulevat asiat 
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13. Seuraava kokous 

14. Kokouksen päättäminen 

 

  

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 17.02. 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä 

tarvittaessa kahden ääntenlaskijan valinta 

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Riikka Yli-Rahnasto, sihteeriksi Aapo Johansson ja 

pöytäkirjantarkastajiksi Veera Saukkonen ja Linda Lepistö 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Staabin sääntöjen pykälä 11 lausuu kokouksen laillisuudesta ja päätösvaltaisuudesta: “Hallituksen 

kokous on laillinen, kun siitä on ilmoitettu hallituksen jäsenille henkilökohtaisesti vähintään yksi (1) 

vuorokausi aikaisemmin. -- Hallituksen kokous on päätösvaltainen, kun saapuvilla on puheenjohtaja 

tai varapuheenjohtaja sekä vähintään puolet hallituksen jäsenistä.” 

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

Päätös: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Emilia Valkeejärvi, Leanna Sorjamäki ja Emilia Saalasti. 

5. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Lisätään kohdaksi 10 Ansiomerkkien ja väistyvän hallituksen merkkien budjetointi. 

Emilia Saalasti liittyi ajassa 17.05. 

Loput kohdat numeroidaan juoksevasti. 

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros  

Syksyn suunnittelua on tehty, keskiviikkona 23.8. on viestintätiimin kanssa tapaaminen. Podcast 

nauhoituksia sovitaan. 

Fuksipiknikiin liittyen on saatu yhteys kaikkiin pääainejärjestöihin. 

Kolmiotiimi tapasi 18.8. Syyskuun kolmioiden etkojen suunnittelu aloitettu sekä syyskuun 

grafiikoiden ja merkkien suunnittelu aloitettu.  Kolmiomerchistä laitettu tarjouspyyntöä eteenpäin. 

Tulevien viikkojen aikana pureudumme tarkemmin tulevaan kolmiosoppariin. Tällä viikolla on myös 

kolmiot ja sen osalta kaikki on kunnossa. 

19.8. oli tapaaminen tapahtumatoimihenkilöiden kanssa. Ensitapaaminen järjestettiin 20.8. 
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Fuksiviikot ovat alkaneet ja sisukoulutus on pidetty tuutoreille. 

14.8. tukihenkilöt ovat suunnitelleet tuutoreiden koulutusta ja tapahtumaa syksylle. 

Kuluvalla viikolla lähetetään uexcun infopaketti. 31.8. on suunnitteluiltakoulu hallituksen, 

hankintatoimihenkilön ja yrityssuhdetoimihenkilön kanssa. 

Puheenjohtaja on käynyt tuutorvastaavan kanssa 13.8. Hovin ja Syndikaatin yhteistapaamisessa. 

Merkitään tiedoksi. 

7. Talousasiat 

Talousvastaava käsitteli talousasiat. S-Business-kortti on testikäytössä elokuussa. Likviditeettiä on 

tarpeeksi yhdistyksen toiminnan jatkamiseksi.  

Merkitään tiedoksi. 

8. Yv-tapahtuman budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan YV-sektorin tapahtumaan 50 euroa. 

Päätös: Budjetoidaan 50 euroa. 

9. AdHoc ry:n ja Fiskus ry:n 10. vuosijuhlat 

Esitys: Valitaan kaksi edustajaa ja budjetoidaan 70 euroa illalliskortteihin ja 20 euroa lahjaan. 

Päätös: Nimitetään Samuel Sinisalo edustamaan Staabi ry:tä ja budjetoidaan 35 euroa 

illalliskortteihin ja 20 euroa lahjaan. 

10. Ansiomerkkien ja väistyvän hallituksen merkkien budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan merkkeihin 520 euroa. 

Päätös: Budjetoidaan 520 euroa. 

Emilia Valkeejärvi, Leanna Sorjamäki ja Emilia Saalasti poistuivat ajassa 17.28. 

11. Blebeijit ry:n yhteistyösopimus 

Esitys: Hyväksytään ainejärjestöjen välinen yhteistyösopimus. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

12. Muut esille tulevat asiat 

Keskusteltiin Hämeenkadun Approjen lippujen ostosta. 

Emilia Valkeejärvi ja Leanna Sorjamäki palasivat ajassa 17.41. 

Keskusteltiin tuutortoimihenkilön pestin tulevaisuudesta 

Keskusteltiin opintoneuvojan päivystävästä sisutuesta. 

Keskusteltiin vuosijuhlien fuksitiimin palkkiosta. 
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Veera Saukkonen poistui ajassa 18.01. 

13. Seuraava hallituksen kokous 

31.8. klo 17. 

14. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 18.10. 
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Allekirjoitukset 
 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Puheenjohtaja      Sihteeri 

Riikka Yli-Rahnasto     Aapo Johansson 

 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Pöytäkirjan tarkastaja     Pöytäkirjan tarkastaja 

Veera Saukkonen     Linda Lepistö 


